

**The Education University of Hong Kong**  
**Department of Early Childhood Education**  
香港教育大學幼兒教育學系

**Self-declaration on Never Attended the Certification Course for Kindergarten Principals**  
**For Admission to the Certificate in Professional Development Programme for**  
**Kindergarten Middle Leaders (Intake 2023/24)**

**有關從未曾修讀幼稚園校長證書課程聲明書**  
**適用於報讀 2023/24 學年教師專業進修課程證書 (幼稚園的中層領導)**

I, \_\_\_\_\_ (Name), have applied to the Certificate in Professional Development Programme for Kindergarten Middle Leaders (BWP135) for admission in 2023/24.

本人，\_\_\_\_\_ (姓名)，有意報讀 2023/24 學年之教師專業進修課程證書 (幼稚園的中層領導)。

I hereby declare that I have never attended the Certification Course for Kindergarten Principals and understand that any false statement made on this declaration will be subject to disciplinary actions brought against me by the Department of Early Childhood Education, The Education University of Hong Kong.

本人謹此聲明從未曾修讀幼稚園校長證書課程，並知悉任何在聲明書內之失實陳述將會受到香港教育大學幼兒教育學系處分。

<b>Applicant Name 申請人姓名:</b>	<b>Name of School 學校名稱:</b>
<b>Signature of Applicant 申請人簽署:</b>	<b>Date 日期:</b>

Remarks 備註:

1. The completed Self-declaration form should be uploaded to the online application system. (Please log in to your application account and upload the form with the document type "Others").
  2. For inquiries about this Self-declaration form, please contact Mr Law at 2948-7571, or Ms Yim at 2948-6790, or via email [ecepdp@eduhk.hk](mailto:ecepdp@eduhk.hk).
  3. In accordance with the Personal Data (Privacy) Ordinance, you have the right of access to and correction of the information contained in your application form, and the right to request a copy of such data.
1. 申請人需填寫此聲明書，並上傳至網上申請系統。(請登入申請帳號，並選擇「其它」之文件類型上傳。)
2. 如對本聲明書有任何疑問，請致電羅先生(2948 7571)或嚴小姐(2948 6790)，或電郵至 [ecepdp@eduhk.hk](mailto:ecepdp@eduhk.hk)。
3. 根據《個人資料(私隱)條例》，申請人有權查詢及更改填報於申請表格內的資料，並可索取此等資料的副本。

-End 完-